
 

Notulen Buurtplatform Vergadering 9-1-2023 

 

Aanwezig: Frans, Soers, Tjeu Cox, Ilse Vaes, Betsy Meeuwsen, Ingrid Schulte, Ellen 

Thomas(Penningmeester), Erica de Graaf(vz), Wolter van der Pers, Henk Houben, 

Louis Slangen, Theo van der Aals, Riek van der Aalst, Theo Dubbeld, Roy de Leijer 

(ED), Ronald Steer(secretaris), Hans van de Zande, John Claasen, Wim Cremers 

Afwezig: Sociaal makelaar, Anja van de Burgt, Marion Rutten, Gerdie van Deurzen, 

Wimke Houthuijzen 

 

1) Welkom en Opening: Erica opent de vergadering om 20.00uur en heet iedereen 

welkom. 

 

2) Notulen 12-12-2022: Goed gekeurd en akkoord bevonden..   

         

3) Ingekomen Post: Geen 

    

4) Uitgaande Post: Geen 

        

5) Mededelingen:  

- Vergaderdata Buurtplatform 2023: Zijn akkoord bevonden 

- De Schakel en School: Geen ontwikkelingen wat betreft de locatie van de school en 

over het behoud van de basisschool in Dorplein. John Claasen heeft contact hierover 

met de gemeente. 

- De Schakel: Er wordt een brief opgesteld naar de gemeente namens alle 

gebruikersgroepen over de nut en noodzaak van een nieuwe Schakel. De conceptbrief 

wordt opgesteld door Theo Dubbeld.  

- Kascontrole: Uitgevoerd door Marion Rutten(Aftredend) en Wolter van der Pers, geen 

bijzonderheden en er wordt decharge gegeven aan het bestuur. 

- Nieuwe kascommissie is benoemd, hierin nemen deel: Wolter van der Pers, Hans van 

de Zande. Reserve: Frans Soers. 



- NL-Doet: aanvraag voor subsidie moet nog worden ingediend, dit moet gebeuren voor 

31-1-2023. Ronald neemt dit op zich. 

 

6) Penningmeester: Financiën, geen bijzonderheden 

 

7) Verslagen werkgroepen: 

- WMO: 13 December was er workshop kerststukken maken, dit was een groot 

succes. 

- 10 Januari:  Dikke Dames schilderen 

-  7 Maart: Macramé 

- O.R.R.&N:  

- De zonnewijzer heeft onderhoud nodig.  

- Het Ooievaarsnest wordt verder opgeknapt. 

- Cicerones: Er is een verkorte rondleiding gegeven op 20-12-2022 voor het Bravo 

College en PRO-6. 

- Verkeer: Op 10 Januari is er een bijeenkomst georganiseerd voor de aanwonende 

van de Hoofdstraat en Stationsweg over het verkeer in Dorplein. Deze 

bijeenkomst is bedoeld om een oplossing of oplossingen te bedenken voor het 

probleem wat zich afspeelt wat betreft het vele vrachtverkeer in de Hoofdstraat  en 

de snelheid op de Stationsweg. Met deze bevindingen gaat  de werkgroep verkeer 

op 19 Januari  naar de gemeente om deze ideeën te bespreken. . 

7a) Aangezien Samen Dorplein en het Buurtplatform de zelfde belangen hebben voor het 

behoud en leefbaarheid van het dorp is het beter om de werkgroepen zoals die van 

Woningbouw /Schakel / Verkeer samen te voegen. 

 

8) Wat verder ter tafel komt: 

-  Henk: De lekkage is heel erg in de Schakel, dit moet snel worden opgepakt. 

- Tjeu: De opbrengst van de puzzel maakt het mogelijk om een project te gaan 

beginnen. Deze opbrengst van de puzzel was hiervoor ook bedoeld. 

- Frans: Nu kom je Dorplein ingereden zonder dat je weet dat het een historisch 

dorp is. Mogelijk aan de komgrenzen borden plaatsen over historisch Dorplein? 

- Wolter: De wandelkaarten / route’s naar de penningmeester. Deze kaarten liggen 

nu nog in de Schakel. 

- Wim: Als organisator voor de open monumentendag 2023 stopt Wim ermee. De 

Cicerones organiseren het weer in 2026. 

- Ilse: Verlichting aan de lantaarnpalen zijn nog in ontwerpfase. 

- Theo Dubbeld: Brief richting de media over de school / Skozok. 

- Theo Dubbeld: Samen Dorplein en het BPF samenvoegen, overleggen hoe dit 

vorm kan krijgen. 

 

9) Sluiting:  Erica sluit de vergadering om 21.30uur. 

    


